
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 7/2024 
Liittohallitus  
 
 
Aika: 9.9.2024 klo 15.00 
 
Paikka: Etäkokous Teamsin kautta 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja  

 Pertti Tapola  
  Hannele Impola  

 Jorma Laatikainen     
 Tiina Viljakka Olli Haakanan varajäsen  

  Atte Lehtonen  
 Ari Palm   
 Janne Kolhonen 
 Ossi Kauppi     
  Sami Järvilä toiminnanjohtaja/sihteeri  

 Tuija Hiltunen valtuuston puheenjohtaja 
 Teija Laukkanen nuoriso- ja koulutusvaliokunnan puheenjohtaja §4 
  
 

Poissa:   Jari-Pekka Laiho varapuheenjohtaja 
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi hallituksen etäkokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet 
tervetulleiksi syyskauden ensimmäiseen varsinaiseen kokoukseen. Strategiakokoushan 
pidettiin 17.8.2024. Hossi ilmoitti hallitukselle tämän jälkeen, että ei ole käytettävissä 
enää puheenjohtajan pestiin tulevissa marraskuun valtuuston kokouksen hallitusvaa-
leissa seuraavalle toimikaudelle. Nykyinen työ vie muun muassa paljon aikaa ja hän 
keskittyy jatkossa siihen ja samalla myös omaan keilailuun. Hän kiitti hallitusta kulu-
neista vuosista ja kertoi johtavansa liittoa hallituskauden loppuun saakka samalla intohi-
molla keilailuun kuin tähän saakkakin.  
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin. Kohtaan 8 Kansainväliset asiat on lisätty 
EBF:n arvokilpailuhaut vuodelle 2027. 



 

 
4.  Nuoriso- ja koulutusvaliokunnan kuulumiset 
 
 Nuoriso- ja koulutusvaliokunnan puheenjohtaja Teija Laukkanen kertoi hallitukselle va- 
 liokuntansa ajankohtaisia kuulumisia. FYR:a on uudistettu tälle kaudelle. Tällä kaudella  
on tarjolla kolme osallistumissarjaa viime kauden kahden sijaan. Ensimmäiseen osakilpai-
luun Taliin on ilmoittautunut jo yli 100 osallistujaa. Talissa järjestettiin 7.9. valmentaja-
meet tapahtuma, jossa oli mukavasti osallistujia.  
Valiokunnalle haetaan parasta-aikaa uutta puheenjohtajaa. Hakemuksia ei ole tähän päi-
vään saakka kuitenkaan saatu. 

 
5.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
 Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja (Liite1). Käytiin läpi myös tehtä-
välista. 

-   6/2024, kokous pidetty 17.8.2024 
 

6. Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen. SKL:ssä oli 31.8.2024 jäseniä 6931, joka 
on 620 jäsentä eli jopa 8,2 % vähemmän kuin vuosi sitten. Heinä-elokuussa jäsenmäärä 
laski  518:lla.  Kun uusia on tullut 141, lopettaneita on toistaiseksi raportoitu jo 659. 2023 
samassa aikavälissä lopettaneita oli 544. joten lopettajien määrä on tänä kesänä vain kiih-
tynyt, Ja ikävä kyllä juuri naisjäsenissä (laskua -12%) ja juniorijäsenissä (laskua -19%) 
isosti. Muistutuksena vielä, että perinteisesti syyskuussa lähtijöitä on rekisteröity vielä eni-
ten, esim viime vuonna niitä tuli 525 lisää. 
Uusien tulluiden jäsenten määrä on onneksi sen sijaan noussut – heinä-elokuussa uusia 
on tullut 141 jäsentä joka on jopa 40% enemmän kuin viime kesänä. Tämä ei tietenkään 
kompensoi lähtijöiden määrää mutta muistuttaa että laji edelleen houkuttelee myös uusia 
harrastajia. 
Uusien ensilisenssien määrä noussut kesällä jopa 71%. Ensilisenssien suhteellinen osuus 
kaikista uusista jäsenistä onkin kasvanut mutta on hyvä huomata, että lisenssitulojen kan-
nalta tämä ei ole pelkästään hyvä asia.  
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Strategian seurantaa ei käyty läpi tässä kokouksessa.  
- markkinointi ja kumppanuushankinta 
Kevään kokouksessa perustettu varainhankinnan työryhmä on kokoontunut elokuussa en-
simmäisen kerran ja suunnitelmat kumppaneiden hankintaan etenevät. Jatkossa etene-
mistä tullaan seuraamaan tässä kohdassa.  
YLE:n kanssa on tulossa syyskuussa palaveri, jossa on esillä tulevan vuoden 2025 keilai-
lun TV-lähetykset YLE TV2:lla.  
Elokuussa oltiin mukana esittelemässä keilailua Harvinaista palloilua tapahtumassa Tam-
pereella uudistetulla Tammelan stadionilla. 
- SKL:n toimiston paikan tilanne ja kartoitus 

Toiminnanjohtaja kertoi liiton toimiston tilanteesta. Liiton toimisto Ruusulankadulla Helsin-
gissä saatiin vuokralle 1.10.2024 alkaen. Uutta vuokrattavaa toimistotilaa etsitään parasta 
aikaa Tampereelta. Hallitus antoi toimiston henkilökunnalle mandaatin toimiston valinnan 
suhteen sopivan löydyttyä hinta, neliömäärä ja sijainti huomioiden. 



 

- SKL Help Desk keilahalleille ja jäsenliitoille 

Toiminnanjohtaja kertoi hallitukselle SKL Help Desk palvelun ja kertoi jo käynnissä olevista 
toimenpiteistä keilahallien ja jäsenliittojen auttamiseksi. Näiden suhteen ollaan aktiivisina. 
- Luottokorttihakemus palvelukoordinaattorille 
Toiminnanjohtaja esitti liiton luottokortin hankkimista palvelukoordinaattori Bertta Harti-
kalle. Hän tulee tarvitsemaan sitä työssään muun muassa tiedotustehtävissä. Hallitus hy-
väksyi esityksen. Toiminnanjohtaja Järvilä tekee luottokorttihakemuksen. 
 
7.  Liittokokousasiat, kokous 12.10.2024 klo 12.00 Rovaniemi 
 
Toiminnanjohtaja kävi läpi hallitukselle liittokokouksessa käsiteltävät dokumentit. Hallitus 
päätti, että kokoukseen voi osallistua ainoastaan läsnäololla ja valtakirjoilla, kuten aiem-
minkin on ollut tapana.  
- kokousaikataulu ja kutsu 
Hyväksyttiin (Liite2) 
- esityslista 
Hyväksyttiin (Liite3) 
- 2-vuotistoimintakertomus 
Hyväksyttiin (Liite4) 
- 2-vuotistalousselvitys 
Hyväksyttiin (Liite5) 
- 2-vuotistoimintasuunnitelma 
Hyväksyttiin (Liite6) 
- Suomalaisen keilailun strategia 
Hyväksyttiin pienin lisäyksin (Liite7) 
- toimintasääntöesitys 
Sääntömuutos oli hyväksytty jo 18.4.2024 kokouksessa (Liite8) 
 
 
8.  Kansainväliset asiat 
 
- IBF:n ja EBF:n tilannekatsaus 
Puheenjohtaja Hossi kertoi IBF:n ja EBF:n tilanteista. Mitään uutta ei juurikaan ole kuulu-
nut. Senioreiden EM-karsinta on saatu Talin Hammer Challengen jälkeen päätökseen. 
Kysely pelaajille halukkuudesta lähteä kisoihin on lähetetty. 
- EBF:n arvokilpailuhaut 2027 (Liite9) 
Euroopan Keilailuliitto hakee järjestäjiä vuodelle 2027. Ratojen määristä täyttäville halleille 
lähetetään hakuprosessi tiedoksi. 
 
9. Maajoukkueasiat 
 
Maajoukkueryhmiä on päivitetty. Samoin tehoryhmää. Olympiakomitean Huippu-urheilu-
yksikön tukiprosessi on käynnissä. Keilailu on kutsuttu lajiriiheen, joka pidetään 
13.11.2024. Huippu-urheilun suunnitelman esittämisen jälkeen tukipäätökset vuodelle 
2025 julkaistaan 5.12.2024. 
 
 
10. Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 
 
- veteraanivaliokunnan kokouspöytäkirja 19.8.2024 



 

Hyväksyttiin (Liite10) 
- naisvaliokunnan kokouspöytäkirja 26.8.2024 
Hyväksyttiin (Liite11) 
- kilpailu- ja sarjavaliokunnan kokouspöytäkirja 27.8.2024 
Hyväksyttiin (Liite12) 
 
11. Ansiomerkkianomukset 
 
- Tervakosken Keilaajat ry 
Ansiomerkkien hakemukset hyväksyttiin (Liite13). 
 
12. Saapuneet kirjeet 
 
Ei saapuneita kirjeitä. 
 
13. Muut asiat 
 
- kuntavaalivaikuttamisen koulutus  
Viestintäyhtiö Bursonista oli lähestytty SKL:a koulutustarjonnalla, jonka tarkoituksena on 
parantaa yhteistyötä kuntien kanssa eri vaikuttamisen keinoin.  
Hallitus keskusteli asiasta ja päätti, että tähän ei tällä kertaa tartuta muun muassa koulu-
tuksen kustannus ja kohderyhmä huomioiden. 
 
14. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
Hallituksen syksyn viimeinen kokous siirrettiin päivällä eteenpäin. Perjantaina 29.11.2024 
keilataan ensin hallituksen mestaruuskilpailu Urheilutalolla ja sen jälkeen varsinainen ko-
kous. 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.35. 
 
Tulevat kokoukset;  
- la 12.10. liittokokous klo 12.00, Rovaniemi 
- ti 22.10. talous- ja työvaliokunta klo 15.00, hybridi Helsinki 
- to 24.10. hallitus, etäkokous klo 15.00  
- la 23.11. valtuusto klo 12.00, fyysinen Tampere tai Helsinki 
- pe 29.11. hallitus, fyysinen Helsinki klo 13.00 mestaruuskisa ja kokous klo 16.00 

. 
 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 
 


